

**Referat fra Halvrebene Grundejerforenings generalforsamling, afholdt den 22. 5. 2016, kl. 10.00 på Als Kro.**

Efter formandens velkomst, blev Jette Lund valgt som referent.  
Der deltog 64 personer, hvor af 31 var stemmeberettigede.

**Pkt. a.:**

Ole Aagaard blev foreslået og valgt som dirigent.

Dirigenten fastslog, at indbydelsen var rettidigt udsendt, hvorfor generalforsamlingen var beslutningsdygtig. Susanne fra nr. 172 og Borgen fra nr. 22 blev valgt som stemmetællere ligesom fuldmagter blev inddraget.

**Pkt. b.:**

Bestyrelsens beretning ved formanden, blev godkendt med følgende bemærkninger:

- Lars fra nr. 90 fortalte, at vi i området har flere ræve med skab. Formanden anmelder dette til myndighederne.
- Finn fra nr. 121, opfordrede især udlejningshusene om at tilkøbe mere skraldeplads hos kommunen.
- Ellen fra nr. 171, gjorde opmærksom på, at det er muligt at aflevere restaffald/daglig skrald på genbrugspladsen
- Joorun fra nr. 31, synes at slamsugning hvert andet år er for lidt.

**Pkt. c.:**

Vores kasserer Jette Thorup gennemgik det reviderede regnskab, som blev godkendt med applaus med følgende bemærkninger:

- Bente fra nr. 54, forespurgte hvorfor der var et fald i kontingentet i forhold til sidste år. Jette forklarede, at det skyldes restancer og forskydninger af gamle betalinger.

**Pkt. d.:**

Der var indkommet 3 forslag:

1. Lotte og Lars fra nr. 90 foreslog, at foreningen skulle have en badebro. Dirigenten bad Lars underbygge forslaget og Lars lod forstå, at forslaget gik ud på at undersøge nærmere vedrørende tilladelser, brotype og priser. Formanden fortalte, at en sådan en badebro skulle være ca. 400 meter lang og prisen ville være ca. 1000,- kr. per løbende meter. Udlægning og optagning af broen ville udgøre ca. 16.000,- kr. Årligt. Ideen er god, men uden for foreningens økonomiske formåen, så vi gør ikke mere ud af projekt badebro. Thorkild fra nr. 171 foreslog, at vi i stedet brugte energi på at få Nordsøstien farbar.
2. Joorun fra nr. 31 foreslog, at foreningen håndhævede vore deklARATIONER vedrørende højden på hække og træer i skel. Hun foreslog ligeledes at vores adgangsvej blev belagt med knust asfalt. Formanden fortalte, som nævnt i beretningen, at foreningen i løbet af sommeren tilskriver de grundejere som trænger til at få justeret højden på hække og træer. Nævnte at hække/træer ud mod vej kun må være 1.8 meter og i skel til naboer kun 2.0 meter. Med hensyn

til vejen, pointerede formanden at vejen er lodsejernes og foreningen blot har vejret. Vi har tidligere undersøgt priserne på knust asfalt og dengang kostede alene asfalten til hele vejen ca. 280.000.- kr. Dertil skulle så lægget arbejds løn til pålægning. Et projekt som ligger udenfor foreningens formåen. Tommy fra nr. 84 opfordrede til, at hastigbegrænsningen i området blev overholdt og man tog mere hensyn.

3. Hanna og Villy fra nr. 31 foreslog, at indbydelsen og indbetaling af kontingent fremover blev udsendt per mail. Forslaget blev fint modtaget med følgende kommentarer: Poul fra nr. 3 synes, at indkomne foreslog også skulle udsendes på mail til medlemmerne, således man kunne forberede sig hjemmefra. Lars fra nr. 90 foreslog, at bruge E-Boks og Finn fra nr. 106 foreslog at få kommunen til at forestå opkrævningen af kontingent. Formanden sagde, at det i henhold til vore vedtægter var muligt, at bruge mail og bestyrelsen ville gå i gang med, at finde en teknisk løsning på forslaget.

**Pkt. e.:**

**Fastsættelse af kontingent.**

**Bestyrelsens forslag om uændret kontingent blev godkendt.**

**Pkt. f.:**

**Valg af formand. Den nuværende formand Allan blev genvalgt.**

**Pkt. g.:**

**Valg af bestyrelsesmedlemmer. På valg var Johan fra nr. 172 og Søren fra nr. 161. Da Johan ikke ønskede genvalg, blev Finn fra Nr. 106 nyvalgt og der var genvalg til Søren.**

**Pkt. h.:**

**Valg af bestyrelsessuppleanter. På valg var Kirsten Marie fra nr. 98 og Troels fra nr. 122.**

**Da Karen Marie ikke ønskede genvalg blev Lena fra nr. 139 nyvalgt og der var genvalg til Troels.**

**Pkt. i.:**

**Valg af revisorer. På valg var Susanne fra nr. 172 og Walther fra nr. 47.**

**Begge blev genvalgt.**

**Pkt. j.:**

**Valg af revisorsuppleant. På valg var Steffen fra nr. 11.**

**Steffen blev genvalgt.**

**Pkt. k.:**

**Eventuelt.**

**Frank fra nr. 4 forhørte sig, om der var stemning for en arbejdsgruppe, med henblik på at få skovstykket ved siden af campingpladsen afgræsset. Flere synes det var en god ide og Frank vil være tovholder i de nærmere undersøgelser.**

**Finn fra nr. 106, opfordrede til at foreningen opgraderede vores forsikringer blandt andet med en arbejdsskadeforsikring. Vi ser på det.**

**Joorun fra nr. 31, spurgte om man selv måtte beskære sivene langs stierne. Det må man gerne.**

**Jette fra nr. 6, foreslog at vi skulle finde en løsning til fælles internet i foreningens område. En rigtig god ide og vi undersøger den sag.**

**Formanden tog problematikken med vore borde/bænkesæt op og vi enedes om, at de 5 områder, hvor de står, fremover har hånd- og hals ret over hver sit sæt. Foreningen vil fortsat betale maling m.m., men alle sæt skal være samme farve.**

**Lars fra nr. 90, inviterede til "Åben Mølledag" på Havnø Mølle den 19. Juni. Gratis adgang.**

**Strandengen slås/høstes ultimo august måned 2016.**

**Generalforsamlingen 2017 bliver den 21. Maj.**

**Husk Sankt Hans på strandengen den 25. juni.**

**Dirigenten afsluttede generalforsamlingen kl. 11.20 og gav ordet til formanden, der takkede Dirigenten for veludført dåd samt forsamlingen for god ro og orden. Desuden takkede han Johan, for hans mangeårige arbejde i bestyrelsen.**

**Som Referent.**

**Jette Lund**

**Som Dirigent.**

**Ole Aagaard**